














“Ik heb vijf jaar geleden, na 19 jaar in het 
onderwijs te hebben gezeten, het roer 
omgegooid.” Graziëlla begon haar eigen 
bedrijf genaamd ZOGracy Creative Agency. 
Een bedrijf dat als doel heeft mensen van 
Zuidoost zichtbaar te maken. “Dat doe 
ik op allerlei manieren”, Graziella vertelt 
enthousiast over samenwerkingen die 
ze heeft gehad. “We hebben mensen uit 
Zuidoost op de Ziggo Dome geportretteerd 
als onderdeel van een grotere campagne,  
ik match professionals uit de culturele sector 
met partijen als het Concertgebouworkest 

en werk bijvoorbeeld voor FOAM. Ook heb 
ik me ingezet in de gebiedsontwikkeling, 
ik heb meegewerkt aan de ontwikkeling 
van Hondsrugpark en er samen met een 
enthousiast team voor gezorgd dat 38% van 
de nieuwe bewoners van de flat Karsp uit 
Zuidoost komen.” Ze heeft een mooie resume 
met uiteenlopende projecten, maar de 
meeste mensen kennen haar waarschijnlijk 
als jazz-artiest en vrouw achter ZOJazz 
Lounge en ZOJazz Stage; wereldmuziek- en 
jazzpodium met repetieruimte die ze in 
Zuidoost aan het realiseren is. 

“Ik ben trots kind van de Bijlmer-hoogbouw en ik ben een nog trotsere inwoonster van 
Amsterdam Zuidoost” begint Graziëlla Hunsel Rivero als ze zichzelf voorstelt. “Ik ben in het 
stadsdeel bekend als de First Lady of Jazz", vertelt ze vol passie. Het is een titel die jazz big 
band leider Konrad Koselleck haar heeft gegeven.

ZOJazz Stage is niet de eerste jazzclub 
van Amsterdam Zuidoost. “Anita Porcelijn 
organiseerde concerten en bracht 
gerenommeerde artiesten naar Zuidoost. Ze 
was de Lady of Jazz van Zuidoost - eigenlijk 
van de H-buurt.”  In 2013 is mevrouw 
Porcelijn overleden, het podium dat ze runde 
stopte. “Omdat er geen fysieke plek in het 
stadsdeel meer was waar je van jazz kon 
genieten ben ik een crowdfunding gestart.” 
Graziëlla wilde €11.000 inzamelen voor 
haar concept “...maar de donateurs hadden 
samen €20.115 gestort. Ik dacht; ik moet met 
dit geld iets duurzaams opzetten. Zo zijn de 
gesprekken voor ZOJazz Stage begonnen.” 
Ze pitchte bij Wonam en Zadelhoff, die net 
Zandkasteel hadden aangekocht. “Ze waren 
op zoek naar een partij die het DNA van 
Zuidoost vertegenwoordigde", vertelt ze. 

ZOJazz Stage is een tweeledig concept: een 
podium en een repetitieruimte. Het podium 
zal lijken op de Cotton Club uit New York 
“Een plek waar je moet zijn als muzikant.” 

Een gezellige plek waar het publiek aan 
kleine tafeltjes zit, vlakbij de muzikanten die 
optreden. “Het was een plek waar alles kan, 
je kan er eten, drinken, huilen en lachen. 
Het publiek en de artiesten maken samen 
de show.” De gesprekken voor het podium 
en de horeca zijn nog gaande - wel is het 
zeker dat er een repetitiehuis gaat komen 
in Zandkasteel “Het repetitiehuis is een full 
service plek waar solisten, bands en koren 
kunnen repeteren. Een plek waar we alles 
faciliteren, van branding tot masterclasses 
van artiesten.” Eind januari opent het 
repetitiehuis “... maar we staan tot die tijd 
niet stil.” Tot en met september volgend 
jaar programmeert Graziëlla er 16 pop-up 
concerten en twee keer per maand kan je je 
inschrijven voor de rondleiding die ze houdt. 

Wil je meer weten of ZOJazz 

Stage? Volg ze op Instagram, 

Facebook en TikTok. 

GRAZIËLLA HUNSEL RIVERO IS DE 
FIRST LADY OF JAZZ VAN ZUIDOOST 
EN BOUWT AAN EEN JAZZ PODIUM 
IN ZANDKASTEEL



AMSTERDAM DANCE EVENT 
IN ZUIDOOST

Amsterdam Dance Event is een jaarlij ks muziekfestival dat in de stad neerstrij kt en dit 
jaar ook prominent in Zuidoost actief is. Op verschillende plekken in het stadsdeel kan 
je van 18 tot en met 22 oktober genieten van muziek. Er zij n optredens van lokale en 
internationale artiesten, panelgesprekken en netwerk evenementen. 
Benieuwd wat er op de planning staat?

Scan de QR-code 
voor het actuele programma.

WOULD YOU LIKE TO READ 
THIS EDITION IN ENGLISH?
Go to www.amsterdamsepoort.nl/buurtkrant 
or scan the QR code!


